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Protokół Nr 44 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 
w dniu 14 września 2009r. 

 
Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja o wynikach egzaminów klas VI w szkołach podstawowych i w 
gimnazjach. 

2. Informacja dot. organizacji dowożenia dzieci do szkół w bieżącym roku szkolnym. 
3. Sprawy różne, w tym m. in. opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM 

oraz ustalenie wniosków do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2010.  
 
Porządki posiedzenia został przyjęty przez członków Komisji jednogłośnie. 
 
Ad.1.  
 
Informację o wynikach sprawdzianu w klasie VI szkoły podstawowej oraz egzaminu 
gimnazjalnego przedstawiła pani Anna Sasin Sekretarz Urzędu M-G Stryków. 
 
SPRAWDZIAN W KLASIE VI 
 

Opis 
 

Liczba uczniów zdających 

Arkusz egzaminacyjny standardowy 
 

132 

w tym dla uczniów z dysleksją 
 

11 

Inny rodzaj arkusza: 
dla uczniów słabo widzących 

1 

Tabela 1. 
 
Liczba uczniów zdających  
 

133 

Średni wynik w gminie 
 

23,32 

Średni wynik w województwie 
 

22,72 

Średni wynik w kraju 
 

22,64 

Najwyższy wynik uzyskany w gminie 
 

39 

Najniższy wynik uzyskany w gminie 
 

1 
(uczeń z upośledzeniem w stopniu lekkim) 

Tabela 2. 
 

 
L.p. 

 
Nazwa Szkoły 

 
Średni wynik w szkole 
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1 Szkoła Podstawowa w Niesułkowie 29,50 
 

2 
 
Szkoła Podstawowa w Dobrej 

 
24,71 

 
3 

 
Szkoła Podstawowa Nr 2 w Strykowie 

 
22,44 

 
4 

 
Szkoła Podstawowa w Koźlu 

 
22,176 

 
5 

 
Szkoła Podstawowa Nr 1 w Strykowie 

 
21,70 

 
6 

 
Szkoła Podstawowa w Bratoszewicach 

 
19,40 

Tabela 3. 
 

Numer 
przedziału 

Opis wyniku 
/poziom/ 

 

Wyniki w 
przedziałach 
punktowych 

Liczba uczniów 
w gminie 

% uczniów w 
gminie 

1 najniższy 0 – 9 8 6 
2 bardzo niski 10 – 12 10 8 
3 niski 13 – 16 11 8 
4 niżej średni 17 – 20 22 17 
5 średni 21 – 24 19 14 
6 wyżej średni 25 – 28 32 24 
7 wysoki 29 – 32 15 11 
8 bardzo wysoki 33 – 35 12 9 
9 najwyższy 36 - 40 4 3 

Tabela 4. 
 

EGZAMIN GIMNAZJALNY 
 

Liczba uczniów zdających Opis 
 Część 

humanistyczna 
Część matematyczno-

przyrodnicza 
Część językowa 

Arkusz egzaminacyjny 
standardowy 
 

128 128 128 
j. angielski – 63 
j. niemiecki - 65 

w tym dla uczniów z dysleksją 
 

11 11 11 

Inny rodzaj arkusza: 
………………………………… 

0 0 0 

Tabela 1. 
 
 

 Część 
humanistyczna 

Część 
matematyczno-
przyrodnicza 

Język 
angielski 

Język 
niemiecki 

Liczba uczniów zdających  
 

128 128 63 65 

Średni wynik w gminie 
 

30,93 27,19 28,36 34,39 
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Średni wynik w 
województwie 

    

Średni wynik w kraju 
 

    

Najwyższy wynik 
uzyskany w gminie 

45 50 48 49 

Najniższy wynik uzyskany 
w gminie 

14 8 11 21 

Tabela 2. 
Część humanistyczna 

 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
31,11 

 
2 

 
Gimnazjum Nr 2 w Bratoszewicach 

 
30,74 

Tabela 3. 
Część matematyczno-przyrodnicza 

 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Gimnazjum Nr 2 w Bratoszewicach 

 
29,41 

 
2 

 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
24,96 

Tabela 4. 
Część językowa: język angielski 

 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Gimnazjum Nr 2 w Bratoszewicach 

 
28,46 

 
2 

 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
28,25 

Tabela 5. 
Część językowa: język niemiecki 

 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
34,39 

Tabela 6. 
Część humanistyczna 

 
Numer 

przedziału 
Opis wyniku 

/poziom/ 
 

Wyniki w 
przedziałach 
punktowych 

Liczba uczniów 
w szkole 

% uczniów w 
klasie 

1 najniższy 0 – 14 2 1 
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2 bardzo niski 15 – 19 10 8 
3 niski 20 – 25 17 13 
4 niżej średni 26 – 30 25 20 
5 średni 31 – 35 29 23 
6 wyżej średni 36 – 38 31 24 
7 wysoki 39 – 41 8 6 
8 bardzo wysoki 42 – 44 5 4 
9 najwyższy 45 - 50 1 1 

Tabela 7. 
Część matematyczno-przyrodnicza 

 
Numer 

przedziału 
Opis wyniku 

/poziom/ 
 

Wyniki w 
przedziałach 
punktowych 

Liczba uczniów 
w szkole 

% uczniów w 
klasie 

1 najniższy 0 – 9 2 1 
2 bardzo niski 10 – 12 8 6 
3 niski 13 – 16 17 13 
4 niżej średni 17 – 21 20 16 
5 średni 22 – 28 33 26 
6 wyżej średni 29 – 35 22 17 
7 wysoki 36 – 41 15 12 
8 bardzo wysoki 42 – 45 6 5 
9 najwyższy 46 - 50 5 4 

Tabela 8. 
 
Dyskusja. 
Radny Włodzimierz Grochocki po wysłuchaniu informacji powiedział, że wyniki nie są złe, 
w rankingach powiatowych i wojewódzkich Gm. Stryków jest powyżej średniej, jest to w 
jakiś sposób budujące, wyniki z egzaminów zależą od wielu czynników, słabsi uczniowie 
zaniżają średnią, a nauczyciel nie jest w stanie nauczyć wszystkiego.   
 
Radny Witold Śliwkiewicz także zauważył, że wyniki nie są złe, ale musi być współpraca 
rodziców, uczniów i nauczycieli. Teraz Komisja Edukacji winna skupiać się na wynikach z 
egzaminów, choć remonty nadal powinny trwać.  
 
Przewodniczący Komisji mówił, że zawsze w jakiejś grupie uczniów znajdzie się grupa 
słabsza, pytał, czy szkoły próbują robić zespoły wyrównawcze, aby podnieść poziom tych 
słabszych uczniów. Przewodniczący poruszył problem korepetycji, czy szkoły mają 
rozeznanie w tej materii, trzeba się zastanowić, jak pomóc dzieciom, których nie stać na 
korepetycje. Przewodniczący zapytał zaproszonych dyrektorów, jakiej pomocy oczekują od 
Komisji, Burmistrza, od Gminy.  
 
Pani Jadwiga Kapusta dyrektor Szkoły Podstawowej w Niesułkowie poinformowała, że w 
każdej szkole odbywają się zajęcia wyrównawcze, dzieci mogłyby z nich korzystać, ale w 
niektórych przypadkach jest problem z transportem. Jeśli chodzi o korepetycje, to szkoła ma 
tyle ofert, że dzieci nie powinny korzystać z korepetycji.  
Pani Ewa Piórkowska dyrektor ZS Nr 2 w Bratoszewicach potwierdziła, że uczniowie klas 
I-III maja zajęcia reedukacyjne, mogą korzystać z pomocy psychologa, pedagoga, konsultacji 
nauczycieli, na których nauczyciele nie mają co robić, ponieważ ani rodzice, ani dzieci nie są 
zainteresowane konsultacjami, choć na każdej wywiadówce są przekazywane informacje, w 
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przypadku słabych uczniów nauczyciele osobiście kontaktują się z rodzicami i także nie ma 
żadnego odzewu. Szkoły mają różne oferty zajęć dodatkowych i wyrównawczych, ale brak 
jest zainteresowania.  
 
Pani Anna Tomczak ZS Nr 1 w Strykowie mówiła, że szkoły będą w roku bieżącym 
uczestniczyć w projekcie „Wyrównywanie szans edukacyjnych” i dzieci nie są 
zainteresowane. Pani dyrektor potwierdziła, że przy tak bogatej ofercie zajęć dodatkowych 
problem jest taki, że nie ma dzieci na tych zajęciach, najtrudniejszą rolą jest nabór uczniów, 
barierą jest także brak elastycznego podejścia do dowozów, życie szkoły trzeba dostosować 
do dowozów. Jednak w niektórych przypadkach nie przemawia do uczniów zapewnienie, że 
będą odwożone po zajęciach dodatkowych, tak samo jest z rodzicami, nie podejmują próby 
dotarcia na umówione spotkanie z nauczycielem. Jeśli chodzi o korepetycje, to nie ma 
problemu na terenie szkoły, powiedziała pani dyrektor, ponieważ korepetycje są dla uczniów 
ambitnych. Porażką dla szkół jest dużo propozycji a mała aktywność.  
 
Radna Anna Ślęzak potwierdziła, że szkoły mają bogatą ofertę zajęć dodatkowych, tylko 
uczniowie nie chcą z nich korzystać, może jest za duży wybór i uczniowie nie wiedzą z czego 
korzystać, dziecko ma te szanse wyrównać, tylko nie chce, a szkoły są jak najbardziej 
przyjazne dla dzieci.  
Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że być może problemem jest to, że wszystko jest za 
darmo, jeśli chodzi o zajęcia sportowe to w Łodzi dzieci za wszystko płacą i rodzice są 
zainteresowani, co dzieci robią na tych zajęciach. 
 
Przewodniczący Komisji mówiła o podstawowych problemach, pierwszym z nich są rodzice, 
trudno ich zaangażować w pracę szkoły, ale jest spora grupa rodziców, która uczestniczy w 
różnego rodzaju imprezy organizowane przez szkoły, nigdy to nie będzie 100% rodziców. 
Radni w dalszym ciągu godzą się na to, aby określone środki były przyznawane dla szkół, 
nauczyciel musi się lepiej przygotować do tematów lekcyjnych, ponieważ uczniowie mają 
dziś inną wiedzę, propozycja dla dzieci jest bardzo duża, nauczyciele mają dużo do 
zaproponowania. Jeśli chodzi o wyniki z egzaminów to są niezłe, ale trzeba mieć na uwadze, 
że zdrowie dziecka jest najważniejsze. Cieszy to, że w szkołach są logopedzi, psycholodzy, 
zajęcia wyrównawcze, jest prośba do nauczycieli, aby większą uwagę zwracali na dzieci 
słabsze – mówił Przewodniczący Komisji. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował dyrektorów o podjętej przez siebie decyzji 
odnośnie inwestycji w szkołach, wszystkie inwestycje będą organizowane przez dyrektorów 
szkół, ponieważ pracownicy Urzędu Wydz. Inwestycji mają ponad 70 inwestycji do nadzoru, 
nie są w stanie zapanować nad wszystkim i przejąć obowiązki dyrektora w zakresie 
inwestycji, ponieważ w szkole będzie to jedna inwestycja i dyrektor jest w stanie sobie z nią 
poradzić, zimą będą w szkołach przeprowadzane szkolenia z zakresu przygotowania i 
nadzorowania inwestycji, Urząd dalej będzie nadal udzielał pomocy i informacji. Urząd coraz 
częściej korzysta z środków pozabudżetowych, jest dużo wniosków i sprawozdań oraz 
kontroli. Burmistrz odniósł się do remontów w placówkach oświatowych – w Szkole w 
Dobrej remont był przeprowadzony wzorcowo, wszystkie opinie są pozytywne, duże zadanie 
będzie do przeprowadzenia w Szkole w Niesułkowie. Jeśli chodzi o Dzień Nauczyciela to 
Burmistrz poinformował o propozycji zmiany formy tego święta, będzie wypracowana 
wspólna decyzja z dyrektorami szkół, ponieważ do tej pory ten dzień był dniem najbardziej 
wytężonej pracy nauczyciela, będzie przedstawiona oferta tego dnia, aby było coś 
zorganizowane da nauczycieli.  
Przewodniczący Komisji podsumowując powiedział, że dyrektorzy zostaną przygotowani do 
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realizacji zadań inwestycyjnych, pewna ilość środków finansowych będzie nadal przez Radę 
Miejską przyznawana, młoda kadra dyrektorów wszystkie problemy rozwiązuje prawidłowo, 
wyniki niezłe, zaangażowanie duże, to, co wszyscy robimy służy głównie dziecku.  
 
Ad.2. 
Informacje dot. organizacji dowożenia dzieci do szkół przedstawiła pani Anna Sasin 
Sekretarz Urzędu M-G Stryków. 
  W obecnym roku szkolnym 2009/2010 do szkół dowożonych jest łącznie 505 
uczniów, co stanowi 44, 7% ogólnej liczby uczniów uczęszczających do szkół podstawowych 
i gimnazjów. Z terenu gminy do Zespołu Szkół Specjalnych w Głowie dowożonych jest 
busem – 5 osób, autobusem ok. 15 uczniów. Od marca 2009 r., w związku z prowadzoną 
rozbudową, dowozem i odwozem objęte są również dzieci uczęszczające do Przedszkola 
Samorządowego w Strykowie, obecnie z siedzibą w Bratoszewicach. 
Autobusy i busy szkolne dziennie pokonują trasy o łącznej długości 897 km. W budżecie na 
2009 r. na organizację dowozów dzieci do szkół zabezpieczono kwotę 600.000 zł. Do dnia 31 
sierpnia br. wydatkowano kwotę 297.892,97 zł, co stanowi 49, 6% ogólnej sumy. Ponoszone 
obecnie koszty dowożenia dzieci do szkół autobusami i busami są efektem zapisów zawartych 
w aneksie do umowy zawartej z ZGKiM w Strykowie z dnia 30 stycznia 2009 r. Od dnia 1 
stycznia do dnia 31 grudnia 2009 r. stawka za przejechany jeden kilometr autobusem wynosi 
2, 88 zł, natomiast busem 2, 01 zł. Opłata za jedną godzinę opieki nad dziećmi w czasie 
dowozu wynosi 10, 16 zł + ZUS (18,03 %).  
  Osoby sprawujące opiekę nad dziećmi w czasie dowozów i odwozów 
zatrudnione są przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie. Obecnie 
zatrudnionych jest 5 opiekunów. Zarządzeniem Nr 105/2005 Burmistrza Miasta-Gminy 
Stryków z dnia 20 grudnia 2005 r. wprowadzono Regulamin dowożenia i odwożenia uczniów 
szkół z terenu Gminy Stryków oraz ustalono zakres obowiązków opiekuna uczniów w trakcie 
realizacji dowozu i odwozu. 
  W minionym roku szkolnym 2008/2009 podpisane były trzy umowy z 
rodzicami uczniów niepełnosprawnych o zwrot kosztów przejazdu ucznia i opiekuna do 
szkoły. Zwrot kosztów dowozu obejmował trzech uczniów niepełnosprawnych 
1. z miejscowości Zelgoszcz do Gimnazjum Specjalnego Nr 4 w Zgierzu. Zgodnie z zawartą 

umową w dniu 18 września 2008 r. dzienny zwrot kosztów ustalono w kwocie 19, 40 zł.  
2. ze Strykowa do Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Łodzi. Zgodnie z zawartą umową w 

dniu 8 sierpnia 2008 r. dzienny koszt ustalono na kwotę 67,00 zł. 
3. z miejscowości Smolice do Szkoły Podstawowej Nr 97 dla Dzieci Niesłyszących w Łodzi. 

Zgodnie z zawartą umową w dniu 20 listopada 2008 r. dzienny koszt ustalono na kwotę 32, 
80 zł. 

  W obecnym roku szkolnym, na wniosek rodziców, podpisana została jedna 
umowa o zwrot kosztów przejazdu ucznia niepełnosprawnego z miejscowości Zelgoszcz do 
Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zgierzu. Dzienny zwrot kosztów ustalono na 
kwotę 19, 40 zł. 
  W dniu 3 sierpnia br. podpisana została umowa z prywatnym przewoźnikiem – 
P.H.U. “KRIS-CAR” z Głowna na organizację dowozów uczniów do szkół od dnia 1 
września do dnia zakończenia roku szkolnego 2009/2010. Zakres usług obejmuje: 

● dowóz dzieci z miejscowości Niesułków do Szkoły Podstawowej w Niesułkowie,  
● dowóz dzieci z miejscowości Wola Błędowa do Zespołu Szkół Nr 2 w 

Bratoszewicach, 
● odwóz dzieci z Zespołu Szkół Nr 2 w Bratoszewicach do miejscowości Wola 

Błędowa. 
W umowie określono, że cena jednostkowa brutto za 1 wozokilometr wynosi 3, 64 zł. 
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Pani Jadwiga Kapusta dyrektor Szkoły Podstawowej w Niesułkowie powiedziała, że 
dowożenie funkcjonuje dobrze, jednak dzieci z klasy IV wychodzą wcześniej z ostatniej 
lekcji, aby zdążyć na busa, pani dyrektor poprosiła o przesunięcie ostatniego dowozu do 
Niesułkowa z godz. 13.30 na 14.30 i do Anielina z 14.15 na 14.30. 
 
Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków poinformowała, że organizacja dowozów zlecona 
została Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Strykowie, w roku następnym do końca 
miesiąca lipca dyrektor ZGKiM będzie zbierał informację o zapotrzebowaniu ilościowym i 
godzinowym od szkół, a następnie wypowie się, czy jest wstanie realizować to zadanie we 
własnym zakresie. Jeżeli nie to będzie można zastanowić się nad ogłoszeniem przetargu na 
dodatkowy transport. W bieżącym roku jest zabezpieczona kwota 600 tys. zł na dowożenie 
dzieci do szkół, przy zwiększeniu godzin koszty te automatycznie wzrastają. Na dzień 
dzisiejszy ZGKiM nie informował, ze nie jest w stanie zrealizować tych dowozów.  
 
Burmistrz potwierdził, że jeżeli Zakład Gospodarki nie jest w stanie zrealizować dowożenia 
to wiąże się to ze sposobem finansowania i zmiana uchwały przez RM.  
 
Pani Anna Tomczak ZS Nr 1 w Strykowie potwierdziła, że wszystkie szkoły przekazują do 
ZGKiM informację o zapotrzebowaniu na dowozy, problem powstaje, gdy jest plan lekcji i 
wiadomo ilu uczniów będzie dowożonych, nie zawsze możliwa jest koordynacja. Pani 
dyrektor wnioskowała o przesunięcie godziny ostatniego dowozu 15.40 na 15.50, ponieważ 
dzieci muszą 10 min. wcześniej wychodzić z zajęć lekcyjnych.  
 
Pani Sekretarz zapytała czy były pisemne wystąpienia do ZGKiM w tej kwestii. 
Poinformowała, że ma trasy szczegółowe, są ustalone godziny odjazdów i ilości dzieci 
dowożonych, aneksy do tych tras mogą być w każdej chwili zawarte. Pani Sekretarz poprosiła 
o pisemne wystąpienia do ZGKiM. Pani Sekretarz poinformowała, że było spotkanie z 
przewoźnikami, Zakład Gospodarki twierdzi, że nie ma możliwości ustalenia innych godzin, 
najbardziej kłopotliwa godz. to 6.30 – nie ma możliwości, aby przewóz dzieci był w 
późniejszej godzinie, innych informacji zgłaszanych nie było ani przez szkoły ani przez 
ZGKiM. Pani Sekretarz poinformowała, że wpłynęło pismo od rodziców w sprawie zmiany 
kursu rannego, ale także zasygnalizowano, że przystanki nie spełniają ambicji rodziców, że są 
zaniedbane i siadają inni ludzie, Urząd nie jest w stanie kontrolować przystanków codziennie.  
 
Burmistrz poinformował, że w pierwszej kolejności będą zapewnione te dowozy, które są 
wymagane przez ustawę, reszta, czyli poniżej 3 km w zależności od możliwości 
transportowych.  
 
Radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że na ul. Targowej w Strykowie jest ogromny 
ruch, rodzice przyjeżdżają po dzieci i czekają w samochodach, a dzieci przebiegają przez 
ulicę, radny zapytał, czy jest możliwość udostępnienia parkingu szkoły dla rodziców.  
 
Pani dyrektor Tomczak odpowiedziała, że szkoła ma mało terenu do wykorzystania przez 
uczniów i nauczycieli, nauczyciele parkują w różnych innych miejscach, trzeba od rodziców 
wymagać, aby przechodzili przez ulicę i przeprowadzali dzieci.  
 
Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że jest miejsce na przejście dla pieszych przy boisku 
Orlik, ale Komisja Bezpieczeństwa nie wyraziła zgody na to przejście. 
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Przewodniczący Komisji zaproponował, aby zorganizować spotkanie z Komendantem 
Komisariatu Policji w Strykowie, przedstawicielem Komisji Bezpieczeństwa, dyrektorem 
szkoły, aby zobaczyli, co się dzieje przed szkołą i wypowiedzieli się, co można tam zrobić, 
aby poprawić bezpieczeństwo dzieci. Po za tym policja powinna zjawiać się w dniu 
największego ruchu, np. w czwartek i obserwować ruch na ulicy. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz powiedział, że organizowanie parkingu na terenie szkoły jest 
niebezpieczne, jeśli chodzi o dojazdy to dyrektor ZGKiM powinien jeździć po szkołach i 
uzgadniać harmonogram dojazdów.  
 
Burmistrz jeszcze raz podkreślił, że korekty dowozów będą robione, trzeba wystąpić o nie na 
piśmie. Następnie Burmistrz mówił, że placówki zmieniły się na korzyść, w okresie 
najbliższych trzech lat sfera remontów i modernizacji będzie kontynuowana, chodzi o 
zaplecze sportowe, tereny wokół szkół, Burmistrz powiedział, że jest zadowolony ze 
wszystkich placówek oświatowych.  
 
Przewodniczący Komisji podziękował dyrektorom szkół za przybycie na posiedzenie i 
przekazanie informacji nt. funkcjonowania placówek oświatowych.  
 
Ad. 3.  
 
Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Stowarzyszenia 
Lokalna grupa działania POLCENTRUM, jako realizatora projektu nr WND – 
POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM MOŻLIWOŚCI – projekt podnoszący kompetencje 
kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół Podstawowych na terenie Gminy Stryków”. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Stowarzyszenia 
Lokalna grupa działania POLCENTRUM, jako realizatora projektu nr WND – 
POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM MOŻLIWOŚCI – projekt podnoszący kompetencje 
kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół Podstawowych na terenie Gminy Stryków”. 
Głosowanie: 5 głosów za 
                     0 głosów przeciw 
                     0 głosów wstrzymujących się 
 
Komisja zaproponowała następujące wnioski do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na 
rok 2010:  

• Rozpoczęcie przygotowań zmierzających do budowy gimnazjum wraz z salą 
gimnastyczną w Strykowie, 

• Rozpoczęcie budowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w 
Niesułkowie zgodnie z opracowanym projektem, 

• Remont punktu lekarskiego w Koźlu, 
• Kompleksową modernizację sali gimnastycznej Zespole Szkół Nr 2 w 

Bratoszewicach. 
• Komisja wnioskuje, aby w przyszłorocznym budżecie w rezerwie na kulturę 

fizyczną zabezpieczyć środki na sport kwalifikowany w Gminie Stryków. 
 
Głosowanie: 5 głosów za 
                     0 głosów przeciw 
                     0 głosów wstrzymujących się 
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Radny Włodzimierz Grochocki zapytał czy Burmistrz ma jakiś pomysł na poprawienie 
wizerunku ulicy Mickiewicza w Strykowie.  
 
Burmistrz odpowiedział, że pytanie to wonno być skierowane do zarządcy drogi, Burmistrz 
poinformował, że nadal będziemy podejmować uchwały dotyczące dofinansowywania w 
ramach Narodowego Programu Budowy Dróg Lokalnych, temat ten będzie realizowany, jeśli 
chodzi o drogę w Sierżni, inne drogi powiatowe muszą czekać, ulica Mickiewicza jest 
najbardziej zaniedbaną ulicą. Burmistrz mówił, że ulice gminne będą modernizowane w 
pełnym zakresie, kompleksowo z krawężnikami i chodnikami, problemem są sprawy 
własności, które trzeba regulować na etapie projektowania.  
 
Przewodniczący Komisji odczytał pismo dot. konkursu „Zachowaj trzeźwy umysł”.  
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała E. Tomczak.  
 
 

Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  
Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 
 

   Józef Migdałek  

 
 

 


